
30.11.2011 

Vážený pane magistře, 

v návaznosti na náš dnešní telefonát Vám odpovídám na žádost o informace, podanou 

elektronicky dne 24.11.2011: 

Veřejný ochránce práv zvažuje v případě šetření fungování systému Visapoint obrátit se 

v případě neprosazení svých opatření k nápravě vůči Ministerstvu zahraničních věcí na 

Evropskou komisi. Tomuto případnému kroku ale ještě bude předcházet osobní jednání 

ochránce a zástupců MZV pravděpodobně v lednu 2012. Pokud ani poté nedojde k rozumné 

dohodě, bude ochránce nucen použít „sankce“, které mu umožňuje zákon č. 349/1999 Sb., o 

veřejném ochránci práv, tedy se buďto obrátit na vládu ČR, anebo celou záležitost 

medializovat. 

S pozdravem 

Mgr. Filip Gloztmann 

vedoucí Kanceláře veřejného ochránce práv 

 

 

 


